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Komisji do Spraw Unii Europejskiej (nr 14)
13 stycznia 2016 r.
Komisja do Spraw Unii Europejskiej, obradująca pod przewodnictwem poseł 
Izabeli Kloc (PiS), przewodniczącej Komisji, rozpatrzyła:

I. Informację o dokumentach UE, w stosunku do których prezydium wnosi 
o niezgłaszanie uwag COM(2015) 648 (art. 7 ustawy z dnia 8 października 
2010 r.), COM(2015) 653, 654, 656, 659, 661, 664, 666 (art. 8 ustawy z dnia 8 
października 2010 r.); C(2015) 9206, COM(2015) 621, 644, 647, 649, 652, 655, 
657, 660, 662, 663, 665, 680 (art. 3 ustawy z dnia 8 października 2010 r.),
II. Sprawy bieżące.

W posiedzeniu udział wzięli: Jadwiga Emilewicz podsekretarz stanu w Ministerstwie Rozwoju wraz 
ze współpracownikami, Sławomir Mazurek podsekretarz  stanu w Ministerstwie Środowiska wraz 
ze współpracownikami, Tadeusz Pokrywka prezes Krajowej Izby Gospodarczej Przemysłu Spożywczego 
i Opakowań, Bogusława Rutkowska dyrektor Departamentu Inspekcji i Orzecznictwa oraz Magda-
lena Gosk dyrektor Departamentu Kontroli Rynku Głównego Inspektoratu Ochrony Środowiska.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Adam Dudzic – wicedyrektor Biura Spraw 
Międzynarodowych, Joanna Kowalska i Aneta Skorupa-Wulczyńska  –  z sekretariatu Komisji 
w BSM; Konrad Kuszel i Mateusz Zreda – eksperci ds. legislacji w Biurze Analiz Sejmowych, Miro-
sław Gwiazdowicz – specjalista ds. systemu gospodarczego w BAS.
Przewodnicząca poseł Izabela Kloc (PiS):

Otwieram posiedzenie Komisji. Stwierdzam kworum. Witam wszystkich obecnych członków 
Komisji do Spraw Unii Europejskiej, posłów do Parlamentu Europejskiego, jeżeli są obecni, 
ministrów i towarzyszące im osoby oraz przedstawiciela Najwyższej Izby Kontroli.
Jeśli chodzi o porządek obrad, po uzgodnieniu z posłami sprawozdawcami mam pro-

pozycję, aby zdjąć z porządku dziennego punkty II-VI, z uwagi na to, że rzeczywiście 
późno wpłynęły dokumenty i posłowie nie zdążyli przygotować swoich stanowisk. Roz-
patrzylibyśmy te punkty na posiedzeniu Komisji, które planujemy 22 stycznia. Jeśli nie 
usłyszę sprzeciwu, przyjmiemy porządek obrad z pkt I.
Przechodzimy do pkt, czyli  informacji o dokumentach UE, w stosunku do których 

prezydium wnosi o niezgłaszanie uwag. Są to następujące dokumenty UE: w trybie art. 
7 ustawy COM(2015) 648; w trybie art. 8 ustawy COM(2015) 653, 654, 656, 659, 661, 
664, 666; w trybie art. 3 ustawy C(2015) 9206, COM(2015) 621, 644, 647, 649, 652, 655, 
657, 660, 662, 663, 665 i 680. Czy do wymienionych przeze mnie dokumentów państwo 
posłowie chcą zgłosić uwagi, czy zgodnie z wnioskiem prezydium możemy je przyjąć bez 
rozpatrywania przez Komisję? Nie słyszę sprzeciwu. Stwierdzam, że Komisja posta-
nowiła nie zgłaszać uwag do wymienionych powyżej dokumentów. Na tym 
zamykam rozpatrywanie pkt I.
Przechodzimy do ostatniego punktu, do spraw bieżących. Kolejne posiedzenie Komi-

sji odbędzie się jutro, 14 stycznia, o godzinie 11.00. Czy ktoś z państwa chciałby zabrać 
głos? Proszę bardzo, pan poseł Apel.

Poseł Piotr Apel (Kukiz15):
Chciałbym poprosić Komisję, mam taki wniosek formalny, żeby podczas najbliższego 
posiedzenia Komisja zajęła się sprawą nałożonej przez Komisję Europejską kontroli. 
To jest  świeża  sprawa. Komisja Europejska  uruchomiła  proces monitorowania  pra-
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worządności w Polsce. Myślę, że warto by było, gdyby przyszedł ktoś z ministerstwa 
i wytłumaczył nam, jak to będzie wyglądać, co to będzie oznaczać, bo to jest pierwsze 
w historii tego typu zdarzenie. Myślę, że warto o tym porozmawiać na naszej Komisji. 
Mam więc taki wniosek o możliwie jak najszybsze, jutro czy na następnym posiedzeniu, 
jeżeli nikt z ministerstwa nie będzie mógł przyjść, spotkanie, żeby móc usłyszeć wyja-
śnienia od kogoś, kto ma na ten temat coś do powiedzenia.

Przewodnicząca poseł Izabela Kloc (PiS):
Dobrze. Uzgodnimy z sekretariatem Komisji, czy jest możliwość, żeby zaprosić na jutro 
ministerstwo. Myślę, że głosowanie nie jest potrzebne. Proponuję, aby na jutrzejszym 
posiedzeniu Komisji podjąć również ten temat. Dziękuję.
Czy są jeszcze jakieś pytania lub wnioski? Nie. Na tym zamykam rozpatrywanie pkt 

II. Informuję, że na tym porządek dzienny został wyczerpany. Protokół z dzisiejszego 
posiedzenia będzie wyłożony do przejrzenia w sekretariacie Komisji w Kancelarii Sejmu. 
Zamykam posiedzenie Komisji.


